
č. j.: MM 50860/2022 

Pozn.: V souladu s Nařízením Evropského parlamentu a rady (EU) 2016/679 o ochraně fyzických osob 

v souvislosti se zpracováním osobních údajů a o zrušení směrnice 95/46 ES (obecné nařízení o ochraně 

osobních údajů) je zveřejněn zápis ze zasedání Zastupitelstva města Milevska v upravené podobě, plné 

znění zápisu je k dispozici v sekretariátu MěÚ Milevsko. 

 

Z á p i s  

 
ze 33. mimořádného zasedání Zastupitelstva města Milevska, které se konalo v pondělí  

dne 18. července 2022 od 17:00 hodin ve velkém sále Domu kultury v Milevsku. 
 

 

Přítomni: 

Mgr. Petr Barda, Ing. Bohuslav Beneš, MVDr. Lukáš Dolejš, Bc. Zdeněk Herout,   

MUDr. Zdeněk Hobzek, pan Michal Horek, Mgr. Marie Jarošová, pan Tibor Kaleja,  

paní Alena Knotová, pan Jaroslav Kolář, Mgr. Ludmila Kolářová, RSDr. Jiří Kotalík,  

JUDr. Martin Kupec, Ph.D., Ing. Jaroslav Mácha, pan Jaroslav Peták, pan Karel Procházka,  

Ing. Ivan Radosta, Mgr. Ondřej Šimánek. 

 

Omluveni:  

Ing. Mgr. Miroslav Doubek, Mgr. Marie Jelenová, Mgr. Pavel Koutník.  

 

Program: 

 

Zahájení. 

Ustanovení orgánů zasedání.  

Schválení programu 33. zasedání Zastupitelstva města Milevska. 

 

1. Udržovací práce na mostě přes Milevský potok – dopravní část – opakovaná – vyhodnocení 

veřejné zakázky – OISM 

2. Prodej částí pozemkových parcel T. D. v Podnikatelském parku Milevsko – ukončení záměru 

– OISM 

3. Modernizace budovy Domu kultury – navýšení vlastního podílu – OISM  

4. Žádost o dotaci Ministerstva kultury Rozvoj regionálních kulturních a kreativních center – 

OISM 

  

Projednání návrhů na nové záležitosti. 

Informace úřadu. 

Reakce na předchozí dotazy a podněty. 

Dotazy a podněty. 

Závěr. 

 

Materiály v elektronické podobě k bodům č. 1–4 obdrželi všichni členové Zastupitelstva města 

Milevska a písemné materiály jsou přiloženy k originálu zápisu.  

 

Ustanovení orgánů zasedání. 

33. mimořádné zasedání Zastupitelstva města Milevska zahájil pan starosta Ing. Ivan Radosta, 

konstatoval přítomnost nadpoloviční většiny členů Zastupitelstva města Milevska, a tedy jeho 

usnášeníschopnost. Provedením zápisu byla pověřena paní Magdaléna Čunátová a jako skrutátor 

byla pověřena Bc. Iveta Jelínková.  
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Ověřovatelé zápisu:  

Paní Alena Knotová, Mgr. Petr Barda.     

Návrhová komise byla schválena ve složení:  

Mgr. Ludmila Kolářová, Ing. Bohuslav Beneš, pan Jaroslav Kolář.   

Mluvčím návrhové komise byl prohlášen Ing. Bohuslav Beneš.  

 

 

Schválení programu 33. mimořádného zasedání Zastupitelstva města Milevska. 

Zastupitelé schválili program 33. mimořádného zasedání ZMM. 

Přítomno: 17 pro - 17, proti - 0, zdržel se - 0  

Hlasování: 

Pro: Herout, Hobzek, Peták, Kolářová, Knotová, Kolář, Jarošová, Barda, Radosta, Horek, 

Procházka, Dolejš, Kupec, Kaleja, Mácha, Beneš, Kotalík.  

 

 

1. Udržovací práce na mostě přes Milevský potok – dopravní část – opakovaná – 

vyhodnocení veřejné zakázky – OISM 

Informace k materiálu podal pan starosta.  

Na zasedání se v 17:10 dostavil Mgr. Šimánek.  

Usnesení č. 306/22 

Zastupitelstvo města Milevska 

I. si vyhradilo právo rozhodnutí v této věci/veřejné zakázce, 

II. schválilo průběh a výsledek výběrového řízení na dodavatele veřejné zakázky malého rozsahu 

„Udržovací práce na mostě přes Milevský potok – dopravní část – opakovaná“, 

III. rozhodlo o výběru nabídky podané firmou Stavoprojekt Tábor s. r. o., Chýnovská 2115,  

390 02 Tábor, IČ 03983714 za nabídkovou cenu 2.563.630,66 Kč bez DPH, tj. 3.101.993,10 Kč 

vč. DPH, 

IV. rozhodlo uzavřít smlouvu o dílo na veřejnou zakázku malého rozsahu „Udržovací práce  

na mostě přes Milevský potok – dopravní část – opakovaná“ s firmou Stavoprojekt Tábor s. r. o., 

Chýnovská 2115, 390 02 Tábor, IČ 03983714 za nabídkovou cenu 2.563.630,66 Kč bez DPH,  

tj. 3.101.993,10 Kč vč. DPH, 

V. schválilo finanční krytí tímto rozpočtovým opatřením: 

Oddíl § Položka ORJ ORG
Účelový 

znak
Částka v tis. Kč

2212 6121 06 6221 1 641,99310

0,00000

1 641,99310

Text

Navýšení výdajů - údržba klášterního mostu přes Milevský potok 

vč. technického dozoru investora,  autorský dozor a BOZP - 

„Udržovací práce na mostě přes Milevský potok - dopravní část - 

opakovaná“

PŘÍJMY CELKEM 

VÝDAJE CELKEM  

Přítomno: 18 pro - 18, proti - 0, zdržel se - 0  

Hlasování: 

Pro: Herout, Šimánek, Hobzek, Peták, Kolářová, Knotová, Kolář, Jarošová, Barda, Radosta, 

Horek, Procházka, Dolejš, Kupec, Kaleja, Mácha, Beneš, Kotalík. 
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2. Prodej částí pozemkových parcel T. D. v Podnikatelském parku Milevsko – ukončení 

záměru – OISM 

Informace k materiálu podal pan místostarosta.  

V rozpravě k tomuto bodu programu vystoupili: Mgr. Kolářová, pan místostarosta, pan starosta.  

Paní Knotová oznámila, že nebude v tomto bodě hlasovat.  

Usnesení č. 307/22 

Zastupitelstvo města Milevska 

I. schvaluje prodej části poz. parc. č. 455/4 o výměře 400 m2 a části poz. parc. č. 456/5  

o výměře 400 m2 v k. ú. Milevsko, dle návrhu geometrického plánu č. 3410-97/2022 označené 

parc. č. 455/5 o celkové výměře 800 m2, fyzické osobě podnikající 

399 01 Milevsko za celkovou částku 180.800 Kč  

bez DPH. Při DPH 21 % činí kupní cena 218.768 Kč. Cena bez DPH je stanovena dle znaleckého 

posudku č. 4393/106/22, 

II. schvaluje kupní smlouvu v předloženém znění. 

Přítomno: 18 pro - 17, proti - 0, zdržel se - 0  

Hlasování: 

Pro: Herout, Šimánek, Hobzek, Peták, Kolářová, Kolář, Jarošová, Barda, Radosta, Horek, 

Procházka, Dolejš, Kupec, Kaleja, Mácha, Beneš, Kotalík. 

 

 

3. Modernizace budovy Domu kultury – navýšení vlastního podílu – OISM  

Informace k materiálu č. 3 a č. 4 podal pan starosta.  

V rozpravě vystoupili: pan Peták, pan starosta, MUDr. Hobzek, pan místostarosta,  

Vít Kratochvíl, Mgr. Kolářová.  

Pan starosta na žádost ODS vyhlásil v 17:48 přestávku.  

Během přestávky ze zasedání odešli MVDr. Dolejš a Bc. Herout.   

Po přestávce v 17:56 v rozpravě pokračovali: MUDr. Hobzek, pan starosta, Vít Kratochvíl.  

Usnesení č. 308/22 

Zastupitelstvo města Milevska 

I. bere na vědomí informace o získání dotace a předpokládaném navýšení celkového rozpočtu 

akce,  

II. souhlasí s navýšením vlastního podílu a pokračováním v přípravě realizace akce. 

Přítomno: 16 pro - 14, proti - 0, zdržel se - 2  

Hlasování: 

Pro: Hobzek, Kolářová, Knotová, Kolář, Jarošová, Barda, Radosta, Horek, Procházka, Kupec, 

Kaleja, Mácha, Beneš, Kotalík. 

Zdržel se: Šimánek, Peták.  
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4. Žádost o dotaci Ministerstva kultury Rozvoj regionálních kulturních a kreativních center 

– OISM 

Informace k materiálu podal pan starosta již během jednání o bodu č. 3.   

Usnesení č. 309/22 

Zastupitelstvo města Milevska 

I. bere na vědomí informace o možnosti získání dotace z programu Ministerstva kultury  

na vybudování kulturního a kreativního centra v Milevsku, 

II. souhlasí s podáním žádosti o dotaci z programu Ministerstva kultury a případnou realizací 

akce kulturní a kreativní centrum Milevsko. 

Přítomno: 16 pro - 14, proti - 0, zdržel se - 2  

Hlasování: 

Pro: Hobzek, Kolářová, Knotová, Kolář, Jarošová, Barda, Radosta, Horek, Procházka, Kupec, 

Kaleja, Mácha, Beneš, Kotalík. 

Zdržel se: Šimánek, Peták.  

 

 

Projednání návrhů na nové záležitosti. 

 

Návrhy na nové záležitosti nebyly podány. 

 

 

Informace úřadu. 

 

Paní tajemnice vyzvala přítomné zastupitele, aby v případě nejasností v předkládaných 

materiálech, neváhali kontaktovat příslušné vedoucí odborů.  

 

Pan starosta poděkoval za účast na slavnostním otevření PPM.  

 

Dále pan starosta informoval o přijetí rezignace pana Kreuzera na funkci předsedy Dopravní 

komise. MUDr. Hobzek za ODS sdělil, že případnou náhradu nechá na RMM. Pan starosta 

reagoval, že komise má místopředsedu a dostatek členů pro fungování do konce volebního 

období.  

 

 

Dotazy a podněty. 

 

Mgr. Kolářová připomněla podnět Ing. Mgr. Doubka, který se týkal opravy účelové komunikace 

na Hajdě.  

 

Mgr. Šimánek se dotázal na status pořadu „Nad postřehy občanů“, kdy i citoval pasáž  

ze zmíněného pořadu. Pan starosta reagoval, že pořad není politické vysílání, ale pouze 

informace starosty jako představeného města o činnosti města.    

 

Mgr. Kolářová shrnula, že by pořad měl být nestranný a korektní, pokud je to periodikum obce. 

Z jejího pohledu by tam chvála zastupitelů nebo ironie patřit neměla.  

 

MUDr. Hobzek navrhl, zda by se nemohli radní v informovanosti střídat v rámci svých 

kompetencí. Pan starosta vysvětlil, že nejde o kompetence, ale o gesce a vystupování ostatních 



 

 

5 

 

není bráněno. JUDr. Kupec, Ph.D. zmínil svou účast v pořadu ohledně PPM, kdy byl přítomen  

i pan místostarosta. Dále vyslovil přání, aby se pořad nevysílal v den voleb.  

 

Pan starosta zdůraznil, že se může zapojit každý a že pořad je veden pod DK, stejně jako 

Milevský zpravodaj, do kterého píše úvodníky. Následně vyzval přítomné, že se natáčí v pondělí 

a mohou se zúčastnit.  

 

Pan místostarosta doplnil okolnosti vzniku pořadu, kdy šlo o lepší informovanost občanů v době 

covidu.  

 

MUDr. Hobzek poděkoval za otevřenost diskuze, ale připomněl původní podnět Mgr. Šimánka. 

Pan starosta reagoval, že pořad má opravdu seriózně a pravdivě informovat veřejnost o dění  

ve městě. 

 

Nakonec pan starosta poděkoval přítomným zastupitelům za hojnou účast a popřál jim pěkné 

dovolené.    

 

 

Přehled všech podnětů zaznamenaných v tomto bloku bude postoupen radě města, vedoucím 

odborů MěÚ a ředitelům městských organizací a složek.  

Ze zasedání Zastupitelstva města Milevska je pořizován videozáznam/audiozáznam, který je 

zveřejněn na webových stránkách města Milevska po dobu 6 měsíců.  

 

 

Závěr. 

 

Jednání bylo ukončeno v 18:30 hodin. Příští jednání Zastupitelstva města Milevska se bude konat 

07.09.2022. 

 

 

 

 

Ing. Ivan Radosta v. r.  

starosta města 

 

 

 

 

Upravila:  

Magdaléna Čunátová 
 


